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Datum: 4.2.2020 

 

 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 

 
7. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 

 ki je potekala v ČETRTEK, 30. 1. 2020,  
v prostorih Prireditvenega centra Lovrenc na Pohorju, z začetkom ob 18.00 uri. 

 

 
PRISOTNOST: 

  
- Župan:  

Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči).  
 

- Člani občinskega sveta (v nadaljevanju: člani OS):  

Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  

Rok Urnaut - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Blaž Kraner - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  

Marta Steinbacher - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  

Valerija Petrič - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA (članica OS od potrditve – 4. točka)  
Sanja Miljuš Herman - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  

Staša Pernat Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI,  

Alenka Deutsch - SDS – SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA 

 
- Odsotni:  

Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI (opravičeno odsotna) 
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI (opravičeno odsoten) 

 
- Ostali prisotni:  

Simona Grobelnik, Bronislava Paulič, Danilo Španbauer, Sabina Šmon, Šimen Kranjc, Janez Letnik, Sanja 

Pravda 
 

Opomba:  
Pred začetkom snemanja seje je predsedujoči prisotne seznanil: 

"Seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju se zvočno snema za potrebe priprave 

zapisnika in za namen objave na uradni spletni strani občine, o čemer so vsi prisotni 
seznanjeni in s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava 

Občine Lovrenc na Pohorju. Zvočni posnetek bo objavljen na uradni spletni strani Občine 
www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po seji." 

 
 

 

 
 

  

http://www.lovrenc.si/
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AD 1) Ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsedujoči je uvodoma ugotovil prisotnost članov OS.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP:  
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih deset članov od skupno 

dvanajstih. Na podlagi 19. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. 
člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), je Občinski 

svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno veljavno sklepa. 
 

 

AD 2) Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje in pregled realizacije sklepov 
 

G. Manfreda je povedal, da je zapisnik napisan pavšalno, da je sam vprašal kdo je zapisal pripombe na 
gradiva, ki jih je prejel Občinski svet v potrditev. Povedal je tudi, da želi da se njegove pripombe in 

komentarji, sploh pri točki sprejemanja proračuna, točno zapišejo. . 

 
Predsedujoči je na podlagi določila tretjega odstavka 55. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc 

na Pohorju podal v odločanje članom Občinskega sveta predlog ali se izjave g. Manfrede dobesedno 
pripišejo k zapisniku 6. redne seje OS. 

 

Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasoval 1 član sveta.  

PROTI je glasovalo 9 članov sveta.  
 

Predsedujoči glede na izid glasovanja zavrne predlog za pripis k zapisniku 6. redne seje. 
 

Po opravljeni razpravi predsedujoči predlaga v odločanje naslednji sklep:   

 
SKLEP št. 1: Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju 

(UGSO, št. 63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 7. redni seji, dne 30.2.2020, 
sprejme skrajšan zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju z dne 

17.12.2019. 

 
Navzočih je 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 9 članov sveta.  
PROTI je glasoval 1 član sveta.  

 
Predlog sklepa št. 1 je bil sprejet. 

 

 
AD 3) Potrditev dnevnega reda 7. redne seje 

 
Predsedujoči je na podlagi 30. člena Poslovnika OS pojasnil, da sta na sejo vabljena dva zunanja razlagalca 

gradiv, zato je predlagal, da se te točke obravnavajo, ko se razlagalci pridružijo seji. Posledično se sproti 

prilagodi vrstni red posameznih točk dnevnega reda. 
 

Ga. Sanja Miljuš Herman je predlagala, da ni smiselno uvrščati odpisa terjatev v vrednosti do 100,00€ kot 
točko dnevnega reda, saj ima župan pravico odpisati terjatve do te višine (10. člen Odloka o proračunu 

občine Lovrenc na Pohorju).  

 
Predsedujoči da v odločanje umik 5. točke iz dnevnega reda: 
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Navzočih je 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 9 članov sveta.  
PROTI je glasoval 1 član sveta.  

  

Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje naslednji sklep:  
 

SKLEP št. 2: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme naslednji  
 

DNEVNI RED:  
 

1. Ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem skrajšanega zapisnika 6. redne seje OS z dne 17.12.2019 in 

pregled realizacije sklepov  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 7. redne seje OS  

4. Proračun 2020  

Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Lovrenc na Pohorju za 

leto 2020 – druga obravnava  

Obravnava in sprejem Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem občine Lovrenc na 

Pohorju za leto 2020  

5. Obravnava in sprejem elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne 

občinske gospodarske službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2020 

6. Obravnava in sprejem soglasja k sklepu o določitvi cen programov vrtca pri OŠ 
Lovrenc na Pohorju 

7. Informacije župana 

8. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta 

 

 

 

Na podlagi 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) se bo vrstni red posameznih točk dnevnega reda spreminjal med sejo, in sicer glede 

na prisotnost zunanjih razlagalcev. 
 

Navzočih je 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 9 članov sveta.  
PROTI je glasoval 0 član sveta.  

VZDRŽAN 1 član sveta. 
 

Predlog sklepa št. 2 je bil sprejet. 
 

AD 4) Proračun 2020, obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Lovrenc na 

Pohorju za leto 2020 – druga obravnava, ter obravnava in sprejem Načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem občine Lovrenc na Pohorju za leto 2020 

 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Bronislavi Paulič, ki je predstavila predlog proračuna, kot 

izhaja iz v priloženega gradiva. 

 
Predsedujoči je povedal, da ni bilo pripomb in predlogov s strani javnosti, prav tako ni bilo vloženih 

amandmajskih dopolnil. Pojasnil je tudi, da je proračun usklajen in uravnoteženo pripravljen. 
 

Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi. 
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G. Anžej Bečan je povedal, da mu je všeč, da je razvidno koliko Občina sofinancira vrtec. Ob enem pa ga 

zanima zakaj tolikšna razlika med letom 2018 – plan/realizacija in trenutno načrtovanim zneskom za leto 
2020. Skrbi ga,  da je planiranih premalo sredstev. 

 

Predsedujoči je pojasnil, da je višina sredstev pravilna, saj je bila kalkulacija narejena na podlagi novih cen, 
da pa so razlike med planom in realizacijo v prejšnjih letih posledica minusa, ki ga je izkazovala OŠ oz. 

zamud pri plačilih. 
 

Ga. Sanja Miljuš Herman je izpostavila, da ni gradiva oz. obrazložitve v predlaganem sklepu glede  
pooblastila županu za ravnanje z stvarnim premoženjem do višine 10.000,00€. 

 

Ga. Bronislava Paulič, je pojasnila, da je predlog pripravljen enako kot v preteklih letih saj zakonodaja to 
dopušča. 

 
Ga. Simona Grobelnik je še dodatno pojasnila, da ni predvidenih večjih prodaj ali nakupov zemljišč. Slednji 

so predvideni le v manjšem obsegu za urejanje dostopov do zasebnih zemljišč in podobno.  . 

 
Ga. Sanja Miljuš Herman je predlagala, da se v bodoče razlaga doda v gradivo. 

 
G. Joško Manfreda je povedal, da je proračun zelo dobro pripravljen kakor tudi strokovne podlage, da pa 

se bo videlo po prvem oz. drugem rebalansu kje so presežki oz. primanjkljaji. 

 
Ga. Staša Pernat Lesjak je predlagala zagotovitev sredstev za tiskanje vsebin oz. materialov za promocijo 

kraja. 
 

Ga. Sanja Miljuš Herman zastavila vprašanje glede povečanja mas plač, glede na to da bo dodatno samo 
eno delovno mesto ter glede napredovanja vseh zaposlenih. 

 

Predsedujoči je pojasnil, da se sredstva plač občinske uprave povišajo za 10% zaradi napredovanj vseh, ki 
za to izpolnjujejo pogoje, prav tako prihaja do razlike glede na lansko realizacijo zaradi velikega števila  

dolgotrajnih bolniških odsotnosti.  
 

Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje:  

 
SKLEP št. 3: Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur.l. RS, št. 94/7-UPB2 s 

spremembami in dopolnitvami), 29. člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. 11/11 – 
UPB4, s spremembami in dopolnitvami) in 14. člena Statuta občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, 

št. 59/17), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na 7. redni seji, dne 30. 1. 2019, sprejel 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE LOVRENC NA POHORJU ZA LETO 2020.  

 

 
Navzočih je 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 

 

Predlog sklepa št. 3 je sprejet soglasno. 
 

AD 4) Obravnava in sprejem soglasja k sklepu o določitvi cen programov vrtca pri OŠ Lovrenc 
na Pohorju 

 

Predsedujoči je povedal, da Občina Lovrenc na Pohorju na predlog OŠ Lovrenc na Pohorju sprejme ceno 
vrtca na podlagi Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen vrtca in predstavil sklep o določitvi cen, kot 

izhaja iz priloženega gradiva. Obenem pa je pojasnil, da prihaja do nihanja cen vrtca, predvsem zaradi 
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višine plač zaposlenih, napredovanj v plačnih razredih, upokojitve in same razporeditev zaposlenih po 

starostnih skupinah. Predlagana cena vrtca je bila v reviziji pri državni revizorki, ki je preverila vse elemente 
ki sestavljajo strukturo cene. Podala je določene predloge, ki so bili upoštevani pri določitvi cene.  

 

Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi.  
 

G. Joško Manfreda je vprašal kako je mogoče da se v 2. starostnem obdobju cena poviša za 8%, v 1. 
starostnem obdobju pa zniža za 2%. Izrazil je tudi željo, da se OS seznani z omenjenim revizijskim 

poročilom. Prav tako se sprašuje ali je prava poteza, da se najprej da 20,00€ nato pa vzame 100,00€. 
Pojasnil pa je tudi, da pri omenjenem sklepu ne bo nasprotoval oz. se bo vzdržal, saj ne more odločati brez 

revizijskega poročila. 

 
Predsedujoči je povedal, da bo poročilo revizorke dodano h gradivu za naslednjo sejo OS. Pojasnil je tudi, 

da so zaposleni v vrtcu imeli pravico do napredovanja v plačnih razredih in ravnateljica mora to upoštevati, 
kar pa je vplivalo na samo ceno vrtca, saj plače predstavljajo 82% - 85% cene, ostalo pa materialni stroški 

in cena živil. 

 
G. Anžej Bečan je predlagal, da se seznani občane o sofinanciranju cene vrtca s strani Občine, prav tako o  

drugih subvencijah, ki jih financira Občina. 
 

Ga. Sanjo Miljuš Herman je zanimalo ali je bil enak sklep z vsemi točkami sprejet že ob zadnjem povišanju 

v letu 2018 in kakšen je delovni čas vrtca.  
 

Predsedujoči je pojasnil, da je sklep enak tistemu iz leta 2018, delovni čas vrtca pa traja 11 ur oz. do 16:30. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje:  
 

SKLEP št. 4: Na podlagi 28., 28. b in 31. člena Zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 100/05 – uradno 

prečiščeno besedilo, 25/08, 98/09 – ZIUZGK, 36/10, 62/10 – ZUPJS, 94/10 – ZIU, 40/12 –ZUJF, 14/15 – 
ZUUJFO in 55/17; v nadaljevanju ZVrt), Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki 

izvajajo javno službo (Uradni list RS, št. 97/03, 77/05, 120/05, 93/15 in 59/19; v nadaljevanju Pravilnik) in 
14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/2017), je Občinski svet Občine Lovrenc na 

Pohorju na svoji 7. redni seji, dne 30.1.2020, sprejel  

 
S K L E P 

o določitvi cen programov vrtca 
 

1. Cena dnevnega programa, za prvo starostno obdobje otrok (1-3 let) v vrtcu pri OŠ Lovrenc na Pohorju 
znaša mesečno 476,69 EUR na otroka.  

 

2. Cena dnevnega programa, za drugo starostno obdobje otrok (3-6 let), v vrtcu pri OŠ Lovrenc na Pohorju 
znaša mesečno 375,26 EUR na otroka.  

 
3. Višino plačila oziroma znižanega plačila staršev, na podlagi oddane vloge, določa pristojni center za 

socialno delo, v skladu z Zakonom o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev.  

 
Višina plačila staršev je odvisna od dohodkov družine in posledično uvrstitve v plačilni razred (od 1 – 9). 

Staršem, ki pri centru za socialno delo ne uveljavljajo znižanega plačila vrtca, izstavi vrtec plačila 77 % 
veljavne cene programa, ki ga otrok obiskuje.  

4. Staršem s stalnim prebivališčem v občini Lovrenc na Pohorju se za otroke, vpisane v Enoto vrtca Osnovne 

šole Lovrenc na Pohorju, cena dodatno zniža za 10 % in znaša za prvo starostno obdobje 429,02 EUR, za 
drugo starostno obdobje pa 337,73 EUR. Razliko do dejanske cene programov iz 1. in 2. člena (v višini 

47,67 EUR za prvo starostno obdobje ter 37,53 EUR za drugo starostno obdobje) bo pokrivala Občina 
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Lovrenc na Pohorju iz sredstev občinskega proračuna za varstvo in vzgojo predšolskih otrok. Za otroke, ki 

imajo skupaj s starši stalno prebivališče v drugi občini, je osnova za določitev plačil staršev cena programov 
iz 1. in 2. točke tega sklepa.  

 

5. Mesečna cena živil za celodnevni program znaša 34,11€ na otroka, kar je 1,71€ dnevno. Za čas, ko je 
otrok odsoten in ne obiskuje vrtca, se ob predhodno najavljeni odsotnosti cena programa zniža za stroške 

neporabljenih živil.  
 

6. Občina Lovrenc na Pohorju bo, v primeru potreb, zagotavljala tudi sredstva za dodatne stroške za otroke 
s posebnimi potrebami v skladu z 11. členom Pravilnika.  

 

7. Starši otrok, za katere je Občina Lovrenc na Pohorju po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene programa 
v javnem vrtcu, lahko uveljavijo rezervacijo zaradi počitniške odsotnosti otroka enkrat letno v obdobju od 

1. junija do 31. avgusta. Rezervacijo lahko starši uveljavijo za neprekinjeno odsotnost otroka najmanj en 
in največ dva meseca. Starši so jo dolžni vrtcu pisno napovedati najpozneje en teden pred prvim dnem 

odsotnosti otroka iz vrtca.  

 
O vlogi za koriščenje rezervacije izven termina iz prejšnjega odstavka, v primeru daljše bolezenske 

odsotnosti otroka, na osnovi pisne vloge staršev in predložitve zdravniškega potrdila, odloči pristojni organ 
občinske uprave občine Lovrenc na Pohorju. Starši lahko koristijo rezervacijo za namen iz prvega in drugega 

odstavka v skupnem trajanju največ tri mesece letno. Starši, ki imajo v vrtec hkrati vključenega več kot 

enega otroka, lahko uveljavljajo rezervacijo le za otroka, za katerega se ne sofinancira plačilo staršev za 
otroka iz državnega proračuna. Za rezervacijo starši plačajo 30 % od njihovega, z odločbo določenega 

plačilnega razreda.  
8. Občina Lovrenc na Pohorju bo za otroke, za katere je po veljavnih predpisih dolžna kriti del cene 

programa, zagotovila vrtcu sredstva za plačilo celotne razlike med plačili staršev in ceno programa, ki 
nastane zaradi dodatnega znižanja in rezervacij po tem sklepu.  

 

9. Račune za plačilo razlike med ceno programa in plačilom staršev, ki imajo stalno prebivališče v drugih 
občinah, izstavlja tem občinam Osnovna šola Lovrenc na Pohorju.  

 
10. Zamudno uro, ko starši ob zaključku obratovalnega časa vrtca ne pridejo po svojega otroka, vrtec 

staršem zaračuna zamudo v višini 6 EUR za vsako začeto uro zamude.  

 
11. Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati Sklep o določitvi cen programov vrtca, št. 0075-

0001/2018, z dne 11. 1. 2018 (UGSO, št. 40/2018).  
 

12. Ta sklep začne veljati dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja se od 1.2.2020 dalje.  
 

 

Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 9 članov sveta.  

PROTI ni glasoval nihče. 
VDRŽAN 1 član sveta.  

 

Predlog sklepa št. 4 je sprejet. 
 

 
AD 6) Obravnava in sprejem elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske 

gospodarske službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2020 

 
Predsedujoči je uvodoma povzel dogajanje glede višina cene za izvajanje storitev ravnanja s komunalnimi 

odpadki v občini. Problematika je odprta od sklenitve koncesijske pogodbe v letu 2014 in se je v preteklosti 
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reševala na različne načine. Tako je že leta 2015 nastala težava glede tolmačenja določil pogodbe o 

spreminjanju cene, kar je natančneje opisano v priloženem gradivu. Novost, ki jo zajema predlagani 
elaborat pa je, da se za vse občine (Mestna občina Maribor, Starše, Pesnica, Kungota, Ruše, Selnica ob 

Dravi in Lovrenc na Pohorju)oblikuje enotna cena. V gradivu je tudi poračun za leti 2018, 2019, kar pa ni 

predmet trenutne obravnave, saj je še preveč odprtih vprašanj. Predsedujoči je ponovno poudaril, da se 
odloča zgolj o enotni ceni storitev.  

 
Predsedujoči je predal besedo poročevalcu, g. Danilu Španbauerju. 

 
G. Danilo Španbauer je pojasnil, da že od podpisa koncesijske pogodbe nastaja težava pri tolmačenju 20. 

člena omenjene pogodbe, ker je občina zavzemala stališče, da se cene ne sme spreminjati za celotno 

obdobje trajanja pogodbe (15let), izvajalec pa je trdil nasprotno. Povedal je tudi, da so bila stališča občine 
osnovana na podlagi mnenja Ministrstva in drugih zunanjih svetovalcev. Med samim procesom oz. 

reševanjem omenjene problematike, se je ponovno zaprosilo Ministrstvo za mnenje, katero pa nas sedaj 
napotuje na 20. člen omenjene pogodbe in na Uredba o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uredba MEDO), ki predvideva spremembo cene, 

potrjene s strani Občinskega sveta. Povedal je tudi, da je bil s strani Snage predlagan individualni elaborat 
za našo občino, ki pa je vseboval 159% povišanje cen te storitve. Zato je za našo občino najugodnejša 

rešitev enotna cena, ki trenutno predstavlja povišanje cene za 1,50€. 
 

Predsedujoči je predal besedo direktorju podjetja Snaga d.o.o., g. Janezu Letniku 

 
G. Janez Letnik je pojasnil, da je na oblikovanje enotne cene vplival predvsem dvig minimalnih plač, ki 

predstavlja dvig stroškov in pa cena prevzema odpadkov, ki se je tudi povišala. Kljub vsemu pa je cena še 
vedno konkurenčna in predstavlja stabilno in okolju sprejemljivo ceno. 

 
Ga. Sanja Pravda je pojasnila, da je bila enotna cena izračunana na podlagi skupnih stroškov, skupnih 

količin odpadkov, in frekvence odvozov vseh prej omenjenih občin. Povedala je tudi, da predlagana cena 

zajema predvidena povišanja cene odpadkov na trgu in da bo tudi poračun enoten in se bo razdelil na vse 
občine enako. 

 
Predsedujoči je povabil člane OS k razpravi.  

 

G. Anžej Bečan je povedal, da pozdravlja enotno ceno in ga zanima ali so pri ceni upoštevali, da se spremeni 
frekvenca odvoza iz 4-tedenskega na 3-tedenskega. Prav tako ga je zanimalo kako so izračunani stroški 

delovanja, saj vemo, da Snaga opravlja še druge dejavnosti, ne samo storitev v zvezi z ravnanjem s 
komunalnimi odpadki. 

 
Ga. Sanja Pravda je pojasnila, da so upoštevane spremembe frekvence odvozov. Stroški delovanja, ki so 

zajeti v enotno ceno pa predstavljajo zgolj stroške, ki nastajajo zaradi izvajanja službe za ravnanje z odpadki 

in ne ostalih dejavnosti, katere še opravlja podjetje Snaga d.o.o.. 
 

G. Blaž Kraner je zastavil vprašanje kakšno višino poračunov je za pričakovati za leto 2020, glede nato da 
so poračunu za leti 2018 in 2019 zelo visoki (80% trenutne cene)?  

 

Ga. Sanja Pravda je pojasnila, da takšnih poračunov ne bo, saj so kalkulacije sedaj enotne oz. se morebitni 
viški razdelijo med vse občine. Povedala pa je tudi, da je višina omenjenih poračunov nastala zaradi cene, 

ki je nespremenjena že od podpisa koncesijske pogodbe in se ni zviševala sorazmerno z dvigom cen storitev 
na trgu. Tudi za druge občine so trenutno višji poračuni, ker so vse občine imele svojo ceno in ne enotno, 

kot je sedaj predlagano. 

 
Predsedujoči je ponovno poudaril, da je trenutno v obravnavi samo enotna cena in ne poračuni, za katere 

je še veliko odprtih vprašanj in še bodo pogajanja in usklajevanja na to temo. 
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Ga. Špelo Španbauer je zanimalo, kako se izvaja tehtanje odpadkov glede na to, da cene izhajajo iz enote 
na kilogram. 

 

Ga. Sanja Pravda je pojasnila, da se odpadki ne tehtajo za vsako gospodinjstvo posebej, ampak skupaj iz 
vseh občin. . Na takšni podlagi je bila tudi izračunana enotna cena. 

 
G. Janez Letnik je še dodal, da ima veliki vpliv na nižjo 

 enotno ceno prav Mestna občina Maribora, saj v kolikor MOM ne bi bila vključena v enotno ceno, bi se 
pogovarjali o cca 5,00€ višji ceni. Omenil je tudi, da se cene v primerljivih občinah gibljejo med 17,00€ in 

21,00€. 

 
G. Joška Manfreda je zanimalo kdo je pisal obrazložitev gradiva za sejo Občinskega sveta in da določene 

stvari v gradivu niso pravilne. Povedal je, da so se Snagi v letih 2007, 2008, 2009 plačevali visoki zneski, 
tudi do 100.000,00€, plačevanje teh stroškov pa je sam prekinil leta 2011. Povedal je tudi, da je Občina 

Lovrenc na Pohorju pod njegovim vodstvom l. 2012 podpisala koncesijsko pogodbo, katere podpis je bil 

neizbežen glede na situacijo. Takrat je bila Občina Lovrenc na Pohorju edina, ki je podpisala koncesijsko 
pogodbo, saj so vse ostale občine imele »fauš« pogodbe sklenjene brez javnega razpisa, kar je kaznivo. 

Prav tako je povedal, da imenovanje delovne skupine za reševanje nastale problematike ni v skladu z 
zakonodajo. Razložil je tudi, da je Snaga dobila posel na podlagi koncesijske pogodbe in cenika, ki je 

sestavni del pogodbe. Prav tako je povedal, da je sprememba cene mogoča le z aneksom h koncesijski 

pogodbi, ki pa ni v gradivu pri točki 3, zato o tem ne more glasovati in sprejemati odločitve, ki bo v škodo 
ljudem v Občini Lovrenc na Pohorju.  

 
Predsedujoči je povedal, da se je zaprosilo za ponovno mnenja zunanjih služb, ki so sodelovale pri podelitvi 

koncesije, kot tudi Ministrstva. Omenjeni so podali mnenja s pridržkom in ne zavzemajo enakih stališč, kot 
v preteklih letih. 

 

Ga. Alenka Deutsch je vprašala zakaj se je odločilo za višjo frekvenco odvoza, in se pridružuje mnenju g. 
Manfrede glede koncesijske pogodbe. 

 
G. Janez Letnik je povedal, da je frekvenca odvoza pogoj za enotno ceno, saj je lahko cena enotna, samo 

če je tudi storitev enotna, v tem primeru je za enotno ceno frekvenca odvoza na 3 tedne. 

 
Ga. Simona Grobelnik, je povedala, da bi tudi Občina želela, da bi bila določila v koncesijski pogodbi jasno 

zapisana in bi imeli pravno zagotovilo, da je cena nespremenjena za obdobje 15ih let. Tako pa določila te 
pogodbe ceno jasno vežejo le za leto dni. Stališče glede sprememb cen v konkretnem primeru ob 

upoštevanju Uredbe Medo je podalo tudi ministrstvo in so ga člani prejeli v gradivu. 
 

G. Joško Manfreda je vprašal, zakaj sta bila najeta odvetnik in strokovna služba, če se sedaj ne soočijo s 

predstavniki Snage. Dodal je tudi, da je »služba« iz gradiva protizakonita in bo vložil ovadbo, pa članom 
Občinske uprave pa je dejal, da so »zambiji«. Predlagal je, da se pozove odvetnico in g. Žana Oplotnika, 

da se soočita s trenutno problematiko in jo pojasnita. Prav tako je želel, da se predloži odgovor oz. mnenje 
iz ministrstva, saj je brez tega nemogoče odločati o predlaganem sklepu. Ob enem pa je še povedal, da je 

on kot župan zniževal cene z zakonitimi akti in ne tako, kot trenutna Občinska uprava, ki je nosila v kuvertah 

denar na Snago in še kam. 
 

G. Rok Urnaut, je povedal, da je tudi sam skeptičen glede Snage in stvari povezanih s tem. Vprašal je tudi 
ali smo že blizu kakšne rešitve glede preteklih poračunov.  

 

Predsedujoči je pojasnil, da glede poračunov še ni rešitve, saj še ni vseh potrebnih informacij in mnenj. 
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G. Blaž Kraner je želel povzeti vsebino odloka za občane in povedal, da enotna cena prinaša določene 

prednosti, saj če bo nova cena za 120l posodo 1,5€ dražja,se pa spremeni frekvenca odvoza iz 4 tednov 
na 3 tedne. Prav tako je poračun za leto 2019 7,79€, ki pa ga v enotni ceni ni za pričakovat v takšni višini. 

Pri tem moramo odmisliti poračune za pretekla leta, kateri niso trenutni predmet obravnave.  

 
Ga. Špela Španbauer se je pridružila mnenju g. Kranerja, da se jasno zapiše, da poračuni za pretekla leta 

niso predmet današnje razprave in se rešujejo ločeno.  
 

Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da glede na citiran stavek v 20. členu koncesijske pogodbe, ne more 
razumet kaj je bil razlog spora v preteklih letih. Povedala je tudi, da pogostejši odvoz odpadkov ne 

predstavlja bistvene pridobitve za naše občane. Zanimalo pa jo je tudi kaj se zgodi, če predlagane cene ne 

sprejmejo vse občine. 
 

G. Janez Letnik je povedal, da se v tem primeru približamo ceni odvoza cca 20,00€. 
 

 

Predsedujoči je ugotovil, da ni več prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje  
 

SKLEP št. 5:  V skladu z Elaboratom o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske 
javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2020 in skupno odločitvijo občin, v katerih družba 

Snaga, d.o.o., opravlja storitve obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki o oblikovanju enotne cene (to so: Mestna občina Maribor, Starše, Pesnica, Kungota, Ruše, Selnica 
ob Dravi, Lovrenc na Pohorju; razen občine Miklavž na Dravskem polju), je Občinski svet Občine Lovrenc 

na Pohorju na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/12, 109/12 in 76/17) ter 14. člena Statuta 

Občine Lovrenc na Pohorju (UGS, št. 59/17), na svoji 7. redni seji, dne 30.1.2020, sprejel  
 

SKLEP 

o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 
ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2020 

 
 

Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju soglaša s predlaganimi predračunskimi cenami ravnanja s 

komunalnimi odpadki v občini Lovrenc na Pohorju: 
 

Cena zbiranja komunalnih odpadkov znaša 0,1407 EUR/kg (brez DDV);  

• cena storitve: 0,1393 EUR/kg (brez DDV);  

• cena javne infrastrukture: 0,0014 EUR/kg (brez DDV).  
 

Cena obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov znaša 0,1465 EUR/kg (brez DDV);  

• cena storitve: 0,0986 EUR/kg (brez DDV);  

• cena javne infrastrukture: 0,0479 EUR/kg (brez DDV).  
 

Cena odlaganja ostanka predelave komunalnih odpadkov znaša 0,2995 EUR/kg (brez DDV);  

• cena storitve: 0,2995 EUR/kg (brez DDV);  

• cena javne infrastrukture: 0,0000 EUR/kg (brez DDV).  

 
Cena zbiranja bioloških odpadkov znaša 0,0491 EUR/kg (brez DDV);  

• cena storitve: 0,0491 EUR/kg (brez DDV);  

• cena javne infrastrukture: 0,0000 EUR/kg (brez DDV).  
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Sklep je veljaven in stopi v uporabo s 1. 3. 2020, pod pogojem, da ga do vključno 19. 2. 2020 na mestnem 

oz. občinskih svetih obravnavajo in potrdijo vse v preambuli tega sklepa navedene občine, ki so pristopile 
k oblikovanju enotne cene. 

 

Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju pooblasti Župana Občine Lovrenc na Pohorju za podpis aneksa h 
koncesijski pogodbi za morebitno ureditev koncesijskih razmerij, upoštevaje ta sklep.  

 
Navzočih je 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI je glasoval 1 član sveta.  

VZDRAŽA 2 člana sveta. 

 
Predlog sklepa št. 5 je sprejet. 

 
 

AD7 ) Informacije župana 

 
Predsedujoči je povedal, da je bil objavljen razpis za izvajalca obnove ceste skozi trško jedro, ki je bil tudi 

podaljšan tako, da občina še ni seznanjena z rezultatom oz. presojo vlog. Trenutno je omenjena obnova 
prioriteta, ki bi se začela izvajati v drugi polovici leta 2020. Vodja projekta je ga. Aljoša Kokot, ki sodeluje 

z občino tudi v zadevi izgradnje fekalnega kanala.  

 
Prisotne je seznanil glede podpisa pogodbe z dobaviteljem podvozja za gasilsko vozilo in nadgradnjo. S 

slednjim smo počrpali vsa razpoložljiva sredstva LAS in tako pridobili pravico do naslednjih 
100.000€sredstev iz tega naslova. 

 
Pri tem je še dodal, da so iz Ministrstva za okolje in prostor zagotovili sredstva za sanacijo po neurju v višini 

cca. 100.000€. 

 
Pojasnil je tudi, da je otroško igrišče v Šolski ulici v zaključni fazi, o uradni otvoritvi/uporabi igral bodo 

občani obveščeni preko medijev. 
 

Omenil je tudi dopis prebivalcev Recenjaka in Rdečega brega glede problematike oskrbe s pitno vodo. Pri 

tem je izpostavil, da gre za velik zalogaj saj so velike razdalje, trenutno se iščejo možnosti oz. idejne 
zasnove za uskladitev in realizacijo možnih rešitev. 

 
Povedal je tudi, da je občina pristopila k izvedbi zamenjave še zadnji azbestnih cevi pri kmetiji Ahej. 

 
Prav tako je seznanil prisotne o zapori Koroške ceste, katere obvestilo in načrt sta vidna na občinski spletni 

strani.  

 
Opozoril je tudi na obvestilo s strani Zavoda Danica o poskusih goljufij, da neznanci z lažnimi referencami 

Zavoda Danica prodajajo določene izdelke, obvestilo je objavljeno na spletni strani občine. Prav tako je 
povedal, da so brezplačni prevozi za starostnike zelo pozitivno sprejeti in da je bilo prevoženih že cca. 

3000km. 

 
 

AD 8) Pobude in vprašanja 
 

G. Joško Manfreda je predlagal, da bi morala biti pri informacijah glede ceste Ruta-Pesek zapisana zahvala 

bivšemu županu, saj se je za ta projekt zavzemal vse od leta 2014 do 2018 in tudi podpisal sporazum. 
Izpostavil je tudi, da bi morali znati izkoristiti evropska sredstva, saj iz kohezije črpamo samo 400.000,00€ 

lahko ba bi jih veliko več, če bi znali k temu pravilo pristopiti. 
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G. Joško Manfreda je kot naslednjo pobudo izpostavil obnovo peči in notranjosti Pajštve, da je slednje 
financiral avtoprevoznik Joško Manfreda, kot takratni predsednik Turističnega društva in je iz lastne 

denarnice plačal delo g. Kustecu in g. Gabeju, ki sta veliko pripomogla k sami obnovi. Prav tako je ves 

material in stroške plačal avtoprevoznik Joško Manfreda, ob brezplačni pomoči Štiblarjevih fantov. Tako je 
poudaril, da želi odgovor na to vprašanje oz. zahvalo. Zanimalo ga je tudi kako je z delitvijo bilance občine 

Ruše in občine Lovrenc na Pohorju. Prav tako želi informacijo o porabi sredstev za plače občinske uprave 
in župana za leto 2019 in 2020 in prednosti in stroške Skupne občinske uprave za leto 2020. Želi tudi 

poročanje o projektu razvoja Pohorja in o prenosu koncesije podjetja Nigrad. 
 

Ga. Alenka Deutsch je vprašala ali želi občina povečati število stanovanj glede na gradbene posege  na 

Spodnjem trgu 18. Zanimalo jo je tudi ali je predviden prehod za pešce pri Marlesu ter kako daleč je 
investicija v prostore na Činžatu. Podala je tudi pobudo, da se v teku rekonstrukcije trškega jedra položijo 

cevi za ogrevanje na lesno bio maso. 
 

Predsedujoči je pojasnil, da se na Spodnjem Trgu 18 urejajo le drvarnice. Investicija v poslovne prostore 

na Činžatu še ni bila zaključena v celoti, se bo pa ta prostor začel uporabljati v letošnjem letu. 
 

Ga. Staša Pernat Lesjak je podala pobudo da bi se letos uredil pravilnik za namensko porabo turistične 
takse. Želela bi tudi informacijo o sodelovanju TD in občine. 

 

Ga. Sanja Miljuš Herman je vprašala kakšne so posledice omejitev sredstev na posameznih LAS projektih, 
kako to vpliva na naše projekte. Želela je še informacijo glede oskrbe s pitno vodo za prebivalce Recenjaka 

in Rdečega Brega, natančneje kdaj bo pripravljena zasnova za izvedbo omenjenega projekta. Prav tako je 
želela, da se pripravi strategija komuniciranja z občani, saj bo obnova trškega jedra zelo velik poseg v naš 

kraj. Podala je tudi pobudo glede reševanja problematike Zdravstvenega Doma. 
 

G. Anžej Bečan je vprašal kako je s čistilno napravo, saj je v prejšnjem mandatu NO izvedel nadzor nad 

delovanjem čistilne naprave in podal sklep, da je potrebno dograditi čistilno napravo za meritve pretoka, 
ali se je že kaj naredilo? Izveden je bil tudi tlačni preizkus - kakšne so ugotovitve oz. kaj je potrebno 

popraviti. Podal je še pobudo za izvajanje meritev emisij oz. onesnaženosti zraka, saj se za ogrevanje v 
veliki večini uporabljajo trda goriva. Prav tako ga je še zanimalo kakšno je stanje s kletnimi prostori v 

občinski stavbi. 

 
Predsedujoči je pojasnil, da so kletni prostori urejeni in da poteka preizkušanje delovanja električnih 

napeljav, saj so bile v preteklosti težave. Glede merjenja emisij, so bile pridobljene ponudbe, kipa so 
cenovno zelo visoke, se pa sedaj pogovarjamo s pripravljavcem programa in merilnik,  kjer bi bila cena 

znatno nižja, čakamo pa odgovor, v kakšnem času je to izvedljivo oz. dobavljivo. Tlačni preizkus je bil 
pripravljen, iz slednjega pa so razvidni podatki, ki so namenjeni projektantom in ni nekakšno poljudno 

gradivo. Je pa seveda dostopno v kolikor bi bila izražena želja za pregled v dokumentacijo. Kar se pa tiče 

čistilne naprave je bil sklep NO nadgrajen z zahtevami inšpekcijske službe, kjer smo se v 5. točkah zavezali 
kaj vse je potrebno uredit. Delno smo začeli to že urejati v lanskem letu je nadaljujemo pa tudi letos z 

izgradnjo fekalnega kanala, ki je tudi ena izmed zastavljenih točk, k izboljšanju delovanja čistilne naprave. 
 

Ga. Valerijo Petrič je zanimalo ali se bo zasnova oz. rešitev s pitno vodo na Rdečem bregu znana še letos. 

 
Ga. Špela Španbauer je podala pobudo na vse občane, da ne odlagajo smeti v naravo in naj uporabljajo 

črne posode za odpadke in poskrbimo za čisto in zdravo okolje. 
 

Ga. Marta Steinbacher je predlaga, da se označi oz. onemogoči parkiranje na parkirišču pred vhodom v 

zobno ambulanto. 
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Seja je bila zaključena ob 20.20 uri. 
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